
In het Grieks zou het woord ‘pharmakeia’ magie, tovenarij, 
hekserij, betovering, drugs of medicijnen kunnen 
betekenen. Wanneer de pharmakeia op verschillende plaatsen 
in de Bijbel wordt gebruikt, heeft het de volgende 
betekenissen: Het toedienen of gebruiken van medicijnen. 
Magie, tovenarij, hekserij; vaak gevonden in verband met 
afgoderij. Openbaringen hoofdstuk 18 geeft een beschrijving 
van de val van Babylon en in vers 23 geeft het ons de reden 
waarom alle naties werden misleid. Dit kan voor veel mensen 
schokkend zijn. Laten we lezen wat de Bijbel zegt. Verwijzend 
naar de val van Babylon zegt Openbaring 18:23: “En het licht 
van een kaars zal in het geheel niet meer in u schijnen; en de 
stem van de bruidegom en van de bruid zal in het geheel niet 
meer in u worden gehoord; want uw kooplieden waren de 
grote mannen van de aarde; want door uw tovenarij zijn alle 
volkeren misleid.”
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Door de „tovenarij” van Babylon werden alle naties misleid. Het Griekse woord voor “toverijen” in vers 23 is “pharmakeia” [far-
mak-i’-ah]. Volgens het Griekse woordenboek van Thayer is „pharmakeia” „het gebruik of toedienen van geneesmiddelen; 
vergiftiging; en tovenarij, magische kunsten, die vaak in verband worden gebracht met afgoderij en daardoor worden bevorderd.” 
Als u het oorspronkelijke Griekse woord “pharmakeia” in plaats van het Engelse woord “sorceries” zou plaatsen, zou het einde van 
vers 23 zeggen: “Want door uw pharmakeia werden ALLE naties misleid”! “Pharmakeia” is waar we ons Engelse woord “pharmacy” 
vandaan halen! Apotheek is een goed georganiseerd en geprofessionaliseerd systeem dat giftige medicijnen toedient. De Bijbel 
onthult dat Babylon alle naties zal misleiden door het gebruik van farmacie die in verband staat met “magische kunsten” en 
afgoderij. “Magische kunsten” heeft zijn diepe wortels in hekserij en de occulte wereld. We hoeven geen diepgaande Bijbelstudie 
te doen om te weten dat satan direct achter de magische kunsten zit en dat Gods volk er niets mee te maken zou moeten hebben. 
Beleden bedrogen christenen gebruiken tegenwoordig ‘magische kunsten’ onder de vermomming van contemplatief gebed, 
‘christelijk’ humanisme en spirituele vorming. Over het algemeen is het bekend dat degenen die betrokken zijn bij tovenarij, 
hekserij en magie “magische” drankjes gebruiken om iemand te “genezen”, te misleiden, te vergiftigen, te beheersen of te doden.

De apotheek gebruikt voornamelijk een mengsel van giftige chemicaliën, metalen en/of synthetische elementen om “genees-
middelen” te produceren die zijn ontworpen om de biochemische of metabolische functies van het lichaam te manipuleren in een 
poging om een ”gewenst” effect te krijgen bij de behandeling van een ziekte of ziekte. Met andere woorden, de apotheek haalt 
verschillende soorten gif door elkaar, verpakt het, patenteert het en beweert dat het bepaalde soorten ziekten kan behandelen. 
Het grootste probleem met dat systeem is dat vergif vergif is. Farmaceutische medicijnen zijn giftig. Wanneer gif in het lichaam 
wordt gebracht, heeft dit negatieve effecten op het hele lichaamssysteem van top tot teen. Dit zijn niet alleen “bijwerkingen” of 
“onbedoelde” ziekten of ziekten die een persoon lijdt als gevolg van het gebruik van een medicijn. Dit zijn “directe effecten”, 
omdat de realiteit is dat medicijnen directe effecten hebben op het hele lichaamssysteem, inclusief de hersenen. Als je teruggaat 
naar Openbaring 18:23, gebruikt Jezus het Griekse woord “pharmakeia” om ons te openbaren dat het belangrijkste ding dat zal 
worden gebruikt om ALLE mensen in de laatste dagen te misleiden een goed georganiseerd systeem is voor het toedienen van 
giftige medicijnen aan miljarden mensen die niet alleen giftig zijn voor de organen van het lichaam, maar ook directe negatieve 
effecten hebben op de hersenen. Van veel van deze medicijnen die om verschillende redenen worden gebruikt, is bekend dat ze 
problemen met het geheugen en de stemming veroorzaken en bijdragen aan negatieve persoonlijkheidsveranderingen.
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Wie is de belangrijkste achter het systeem van apotheek en het 
toedienen van giftige medicijnen die Babylon gebruikt om alle 
naties te misleiden? Een logo of symbool onthult de waarden en 
het doel van een bedrijf, organisatie of beroep. Ze gebruiken een 
logo of symbool als een herkenningsteken voor de wereld. Dat logo 
legt met andere woorden een directe link naar een bedrijf of 
beroep. Wanneer iemand aan de “swoosh” denkt, denken ze 
meteen aan het Nike-bedrijf. De symbolen en logo’s van de 
moderne geneeskunde onthullen duidelijk wie achter de schermen 
het hele systeem orkestreert van het toedienen van giftige 
medicijnen die het lichaam en de geest van miljarden mensen over 
de hele wereld manipuleren. Laten we eens kijken naar drie 
herkenbare symbolen en de waarheid ontmaskeren!
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Het symbool in figuur A is het internationale symbool voor apotheek dat bekend staat als de 
‘kom met hygiëne’. Wie is Hygieia? Hygieia komt uit de Griekse mythologie. Mythologie is de 
studie van mythen, of leugens en heidense valse goden. Met andere woorden, hoewel het 
niet waar is, aanbidden miljoenen het alsof het waar is. Wie is de vader van leugens? Satan. 
Volgens de Griekse heidense aanbidding is Hygieia de godin van gezondheid en hygiëne, de 
dochter van Aesculapius. Hij is de god van de geneeskunde, genezing en artsen.

Ettie Rosenberg, een arts in farmacologie en advocaat, beschrijft de betekenis van de Bowl 
of Hygieia. Ze zegt: “Het symbool ‘Bowl of Hygieia’ is het meest algemeen erkende 
internationale symbool van de farmacie. In de Griekse mythologie was Hygieia de dochter 
en assistent van Aesculapius, de god van geneeskunde en genezing. Het klassieke symbool 
van Hygieia was een kom met een geneeskrachtig drankje waaraan de slang van Wijsheid (of 
voogdij) deelnam. Dit is dezelfde slang van Wijsheid, die verschijnt op de caduceus, de staf 
van Aesculapius, die het symbool is van de geneeskunde.” – Ettie Rosenberg, Pharm.D., Esq.

Figuur B is een afbeelding van het standbeeld van Hygieia. Let op de slang die het 
toverdrankje drinkt uit de “kom met wijsheid”. In Genesis 3:1-14 gebruikte Satan, bekend 
als de slang, een slang om Eva te misleiden. Vers 1 onthult dat deze slang “subtieler” was, 
wat betekent dat hij dun of heel licht was, niet dicht of grof, maar glad en verfijnd om zijn 
bedrieglijke doel te bereiken.

In vers 6 geloofde Eva de subtiele leugens van de slang. Omdat ze dacht dat ze wijs kon 
worden, was Eva ongehoorzaam aan God door van de boom te eten waarvan God had 
gezegd dat ze niet mocht eten. In vers 13 erkende Eva, nadat ze van de vrucht van de 
verboden boom had gegeten, dat de slang haar had bedrogen. Wanneer een persoon 
wordt bedrogen, zijn ze zich daar dan van bewust? Volgens het woordenboek van Webster 
betekent bedriegen “doen geloven wat niet waar is”. Dus als mensen worden misleid, 
geloven ze de leugen echt. Merk op dat Satan de slang gebruikte om Eva te misleiden 
zodat ze de leugen zou geloven. Deze slang die drinkt uit de “kom van wijsheid” is van 
Satan. Het vertegenwoordigt het bedrieglijke karakter van Satan die mensen vandaag de 
dag nog steeds bedriegt. Zou Gods volk iets met dit bedrog te maken moeten hebben?

.

FIGUUR A  

FIGUUR B  
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Figuur C is de Staaf van Aesculapius als de staf van Aesculapius. Zijn staf 
vertegenwoordigt de helende aspecten van de geneeskunde. Veel christenen 
denken dat dit symbool hetzelfde is als de koperen slang die Mozes op een 
paal heeft gezet, maar dat is niet zo. De slang op de staf van Aesculapius is een 
vervalsing van de bronzen slang van Mozes op de paal. Dit valse symbool geeft 
een valse boodschap dat de slang wijs en ongevaarlijk is.

Onthoud dat de slang op de staf van Aesculapius dezelfde slang is die drinkt uit 
de kom van Hygieia. De boodschap die de slang van dit satanische symbool 
ook geeft, is dat het oké is om de giftige “magische kracht” uit de kom te 
nemen. Deze symbolen die worden gebruikt om de beroepen van farmacie en 
geneeskunde te vertegenwoordigen, geven een bedrieglijke boodschap van 
Satan dat het nemen van giftige medicijnen verstandig is en de kracht heeft 
om te genezen en niet te doden. Dit is een leugen! Degenen die zich 
onderwerpen aan dit giftige namaaksysteem zullen worden weggevaagd.

FIGUUR C  

Figuur D is een standbeeld van Aesculapius met zijn staf omwikkeld met de “Slang van 
Wijsheid”. Deze “slang van wijsheid” wordt overal in de symboliek van de moderne 
medische professie gezien. Het staat in het symbool van de American Medical 
Association, een vereniging die de normen bepaalt voor artsen en de medische 
professie in Amerika. Het is te vinden in het midden van het logo van de 
Wereldgezondheidsorganisatie. Het is ook te vinden op de logo’s van medische 
scholen, dokterspraktijken en vele andere medische organisaties.

Het volgende symbool in figuur E vat echt samen wie er werkelijk achter het giftige 
drogerijsysteem van Babylon zit. Figuur E is een ander symbool dat in het hele 
medische veld wordt herkend, het staat bekend als de ‘caduceus’. Een caduceus heeft 
twee slangen die paren rond een staaf, bekroond door een paar vleugels. De caduceus, 
ook wel toverstaf genoemd, is van de Griekse god Hermes of de Romeinse god 
Mercurius. Deze goden worden verondersteld de boodschappers van goden te zijn, 
uitvinders van magie, communicators naar de “doden” en iemand die zaken en dieven 
beschermt (drblayney.com/ Asclepius.html). Velen in hekserij en tovenarij gebruiken 
de caduceus nog steeds voor magie en spreuken. Het is ook bekend dat de caduceus in 
tovenarij zijn slachtoffers “in bedwang houdt en controleert”.

FIGUUR D  

https://preken.mobi/index.php?app=&dir=./CORONAWAANZIN


In de Griekse mythologie en de occulte wereld had de caduceus 
niets te maken met geneeskunde, genezing of gezondheid. Dus 
waarom heeft de moderne geneeskunde de caduceus als hun 
symbool van de geneeskunde aangenomen? Onthoud de 
oorspronkelijke functie en betekenis ervan. Wie houdt de 
caduceus vast? De valse god van Mercurius houdt het vast. Wat is 
zijn bewering? Uitvinder van magie, dirigent van de doden, 
beschermer van kooplieden, dieven, en te bedwingen en te 
controleren is zijn claim! Zou het kunnen dat de moderne 
geneeskunde de caduceus heeft aangenomen als hun symbool 
van geneeskunde en artsen om de kooplieden van de aarde te 
beschermen die miljarden verdienen door mensen te vergiftigen 
en om de bedrijfsdieven te beschermen en om massa’s mensen 
te controleren en in bedwang te houden? Dit kan je schokken. 
Hoewel de caduceus niets te maken had met genezing of 
medicijnen, stond een officier van de US ARMY Medical Corps in 
1902 erop om de caduceus als hun symbool aan te nemen. 
Sindsdien begonnen anderen in de medische wereld de caduceus 
te adopteren als een symbool van geneeskunde of artsen.

Laten we de sluier oplichten van wat de caduceus werkelijk 
betekent. In de occulte wereld beeldt Satan zichzelf af als een 
geit die bekend staat als Baphomet met twee vleugels en een 
caduceus tussen zijn gekruiste benen! Ja, Baphomet heeft een 
caduceus tussen zijn benen. Kijk naar de afbeeldingen in figuur F 
en vergelijk. Hier is het directe verband tussen de giftige 
praktijken van de moderne geneeskunde via pharmakeia en 
Satan. Satan zit achter dit drugssysteem. Een caduceus is 
eigenlijk een verkorte versie van Baphomet, Satan zelf. Wist je 
dat de ‘vader’ van de farmacologie een occultist was? Hij was 
een aanbidder van satan! Geboren als Philippus Aureolus 
Theophrastus Bombastus von Hohenheim in 1493, noemde hij 
zichzelf Paracelsus. Hij stond bekend als een Zwitsers-Duitse arts, 
botanicus, alchemist, astroloog en algemeen occultist. 

FIGUUR E  

Dacht u werkelijk dat de Heere 
Jezus Christus deel uitmaakt van 
dit duivelse systeem dat alleen 
om geld draait? Nee toch!! 
Moeten ware christenen dan wel 
deel willen uitmaken van dit 
duivelse drogeersysteem? Deze 
systematische vergiftiging is van 
Babylon en Gods volk moet 
eruit. We moeten de natuurlijke 
wijze van genezen leren die God 
goedkeurt d.m.v. onze levensstijl 
en plantaardig eten en kruiden.
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Hij richtte het gebied van de toxicologie op, beter bekend als farmacie. 
Honderden jaren lang gebruikten artsen natuurlijke kruiden en voedsel voor 
genezing. Paracelsus tartte dit idee. Uit zijn studies over scheikunde en 
metallurgie met de mix van occulte aanbidding en astrologie, theoretiseerde 
hij dat metalen zoals kwik, lood, tin, koper en goud het lichaam konden 
‘zuiveren’. Hij geloofde dat de sterren en planeten de belangrijkste oorzaak 
waren van menselijke ziekten en aandoeningen. Hij geloofde dat alle ziekten 
moeten worden behandeld met metalen die giftig zijn voor het lichaam. Dit 
was een zeer radicale praktijk in zijn tijd. Hij behandelde vele ziekten met 
kwik, beter bekend als kwikzilver. Veel artsen die de Paracelsus-methode 
kochten en kwikzilver (kwik), ook bekend als Quack Salber, gebruikten, 
stonden bekend als “kwakzalvers”. Dit was destijds een zeer rebelse manier 
om het lichaam te behandelen (Jethro Kloss, Back to Eden. Velen stierven als 
gevolg van de Paracelsus-behandeling. Op 51 jaar oud wordt het verhaal 
verteld dat Paracelsus in 1541 door andere artsen uit het raam werd gegooid 
die hem als zeer gevaarlijk beschouwden. Het is vandaag verbazingwekkend 
dat Paracelsus bekend staat als de vader van de moderne pharmacy! 

Waar haalde hij zijn inspiratie? Baphomet, Satan! Dit systeem van Paracelsus 
is het fundament waarop de moderne geneeskunde is gebouwd. Het heeft 
miljoenen mensen gedood en vergiftigd. Farmaceutische medicijnen genezen 
nooit ziekten – ze proberen het alleen te beheersen door een functie in het 
lichaam te remmen of te manipuleren die van nature zou moeten gebeuren. 
In een rapport van juni 2010 in de Journal of General Internal Medicine 
zeiden auteurs dat ze bij het doorzoeken van records die van 1976 tot 2006 
waren, ontdekten dat van de 62 miljoen overlijdensakten, 25 miljoen 
sterfgevallen waren gecodeerd als zijnde in een ziekenhuisomgeving als 
gevolg van medicatie fouten. Het totale aantal sterfgevallen als gevolg van 
het Amerikaanse moderne medische systeem van drogeren, onnodige 
operaties, infecties, medische fouten, enz. is bijna 800.000 mensen per jaar! 
Dit is meer dan mensen die sterven aan hartaandoeningen met meer dan 
600.000 sterfgevallen per jaar en kanker met meer dan 500.000 sterfgevallen 
per jaar. Dit systeem voor het wereldwijd toedienen van giftige medicijnen is 
een industrie van biljoenen dollars en de medische handelaren van de aarde 
profiteren er enorm van. Ze houden van het geld dat het oplevert en negeren 
de vele levens die het vernietigt. Miljoenen aanbidden dit afgodisch systeem.

Taking advice from Big Pharma | Political cartoons | gazettextra.com
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Giftige medicijnen zijn geen remedie voor ziekten. Velen die 
farmaceutische medicijnen voorschrijven en toedienen, 
zullen het toegeven. Als medicijnen ziekten genezen, waarom 
zijn dan velen die voor ziekten worden behandeld, 
medicijnen slikken tot de dag dat ze sterven. Dit klinkt niet als 
een remedie, maar als het dienen van de mammon.

“Mensen moeten geleerd worden dat medicijnen ziekten niet 
genezen. Het is waar dat ze soms huidige verlichting bieden, 
en de patiënt lijkt te herstellen als gevolg van het gebruik 
ervan; dit komt omdat de natuur voldoende vitale kracht 
heeft om het gif te verdrijven en de omstandigheden die de 
ziekte veroorzaakten te corrigeren. De gezondheid wordt 
hersteld ondanks het medicijn. Maar in de meeste gevallen 
verandert het medicijn alleen de vorm en locatie van de 
ziekte. Vaak lijkt het effect van het gif voor een tijdje te 
worden overwonnen, maar de resultaten blijven in het 
systeem en werken op een later tijdstip grote schade toe. 
Door het gebruik van giftige medicijnen brengen velen een 
levenslange ziekte over zichzelf, en vele levens gaan verloren 
die gered zouden kunnen worden door het gebruik van 
natuurlijke geneeswijzen.” 
[Ellen White, Gezondheids-adviezen, p. 89]

Welke boodschap geeft de Bijbel aan de mensen in de 
farmacie  het gif van Babylon? Gal. 5 vers 20-21 zegt vers 20
afgoderij, hekserij [pharmakeia], haat, variantie, wedijver, 
toorn, twist, opruiing, ketterijen, en vers 21 : afgunst, 
moorden, dronkenschap, uitspattingen en dergelijke: 
waarvan ik u eerder vertel, zoals ik u ook in de tijd heb 
verteld verleden, opdat zij die zulke dingen doen, het 
koninkrijk van God niet zullen beërven.”  [bron vermelding]

Rob Rogers | Big Pharma
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En na dezen zag ik een anderen engel afkomen uit den 
hemel, hebbende grote macht, en de aarde is verlicht 
geworden van zijn heerlijkheid. En hij riep zeer krachtig 
met een grote stem, zeggende: Zij is gevallen, zij is 
gevallen, het grote Babylon, en is geworden een woonstede 
der duivelen, en een bewaarplaats van alle onreine geesten, 
en een bewaarplaats van alle onrein en hatelijk gevogelte; 
dewijl uit den wijn des toorns harer hoererij alle volken 
gedronken hebben, en de koningen der aarde met haar 
gehoereerd hebben, en de kooplieden der aarde rijk zijn 
geworden uit de kracht harer weelde. En ik hoorde een 
andere stem uit den hemel, zeggende: Gaat uit van haar, 
Mijn volk, opdat gij aan haar zonden geen gemeenschap 
hebt, en opdat gij van haar plagen niet ontvangt. Want 
haar zonden zijn de ene op de andere gevolgd tot den hemel 
toe, en God is harer ongerechtigheden gedachtig geworden. 
[Openbaringen 18 vers 1-24] 

Afbeelding met tekst, Lettertype, nummer, lijn

Automatisch gegenereerde beschrijving

VAL VAN HET GROTE BABYLON VOORZEGD IN DAN. 2 : 29-47 

https://www.scripture4all.org/pdf_interlinear/gnt_nl.php?cs=f4744491e4a7fbe4caa2baeaf9e08a4e&t=474669&b=rev&c=18


 over de reden

Dr. Vernon Coleman over de reden waarom laffe artsen niet durfden opstaan en de waarheid over covid en de prik te vertellen

Er is veel verbijstering onder intelligente artsen en wetenschappers over waarom zoveel artsen hun mond hielden over de 
leugens die werden verteld toen de covid-19-hoax en de neppandemie zich ontvouwden. Waarom zwegen zoveel artsen over 
het covid-19-vaccin en bleven ze een product voorschrijven dat nauwkeurig is omschreven als het gevaarlijkste en schadelijkste 
farmaceutische product dat ooit op de markt is gebracht? Het covid-19 vaccin deed niet wat het establishment beloofde dat 
het zou doen, maar tegelijkertijd veroorzaakte het ontelbare duizenden doden en ernstig gewonden onder de patiënten die 
werden geïnjecteerd, schrijft dr. Vernon Coleman.

Er zijn twee verklaringen voor het feit dat zoveel artsen het bewijs negeerden en deden wat hun werd opgedragen door 
oneerlijke adviseurs binnen de medische wereld en gekochte en betaalde journalisten en beroemdheden. De eerste verklaring 
is dat artsen overal ter wereld buitengewoon goed betaald werden om de covid-19 injecties te geven. Ziekenhuizen kregen 
steekpenningen (bestempeld als bonussen) die afhankelijk waren van het aantal patiënten dat zij injecteerden. Artsen werden 
afgekocht, en ontmoedigd om te veel vragen te stellen, door veel meer betaald te krijgen dan de normale vergoedingen voor 
het geven van vaccinaties. Deze artsen zullen te zijner tijd voor de rechter verschijnen, waar zij zich niet zullen kunnen 
verdedigen. Zeggen dat ze zich onprofessioneel en hebzuchtig hebben gedragen, is een enorme understatement.

De tweede verklaring is dat artsen te bang waren om zich uit te spreken tegen het medisch establishment, omdat ze zagen wat 
er was gebeurd met collega’s die hun mening durfden te delen met hun collega’s en het grote publiek en van wie de officiële 
autoriteiten hun vergunning hadden ingetrokken en die bovendien door de media werden belasterd. De waarheid, die de 
afgelopen drie jaar zo goed verborgen werd gehouden, is dat het medisch establishment, zoals al decennia lang, werd 
gecontroleerd door de farmaceutische industrie en in plaats van naar de feiten te kijken, deden vergunningverlenende 
instanties over de hele wereld alleen maar wat hun werd opgedragen. Talloze artsen verloren hun vergunning en hun 
broodwinning, omdat ze het aandurfden de waarheid te zeggen. De meerderheid van de artsen, die zagen wat er gebeurde 
met degenen die zich uitspraken, zwegen en verraadden hun patiënten, zichzelf en hun beroep. Die lafbekken zouden zich 
moeten schamen. In dit korte artikel wil ik de waarheid over dit grote verraad uiteenzetten.

Afbeelding met persoon, Vlinderdas, stropdas, Menselijk gezicht
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Ik zal mijn uitleg illustreren met een specifieke verwijzing naar wat er gebeurde in het Verenigd Koninkrijk, waar artsen een 
vergunning krijgen van de General Medical Council, een organisatie die, in theorie althans, een liefdadigheidsinstelling is, maar die 
enkele van de slechtste eigenschappen blijkt te hebben van een semi-overheidsinstelling, een overheidsdienst en een uitvoerder 
van de geneesmiddelenindustrie. Ik denk dat farmaceutische bedrijven regeringen controleren, ze controleren de medische wereld 
en het lijkt erop dat ze ook de Britse autoriteit voor medische vergunningen – de General Medical Council – controleren.

Vijftig jaar geleden was de General Medical Council berucht omdat hij de zondagskranten regelmatig voorzag van een dieet van 
schandalen en vunzigheid. De GMC was gespecialiseerd in het royeren van artsen die drugs misbruikten of seks hadden met hun 
patiënten. Af en toe namen ze artsen onder vuur die beschuldigd konden worden van reclame. Ik moet hierbij vermelden dat ik in 
de jaren zeventig de aandacht van het GMC trok doordat ik een serie romans schreef onder een pseudoniem. Naar aanleiding van 
een klacht van een farmaceutisch bedrijf schreef het GMC mij aan en werd ik bedreigd met schrapping van mijn naam uit het 
medisch register. Aangezien ik op dat moment een NHS-arts was zonder privé-patiënten en de romans waren geschreven onder een 
pseudoniem dat een vrij goed bewaard geheim was (zo niet, blijkbaar, voor het GMC) viel de zaak tegen mij vrij snel uiteen. Dit 
weerhield het GMC er echter niet van mij bij andere gelegenheden aan te vallen, toen zij klachten ontvingen van farmaceutische 
bedrijven die bezwaar maakten tegen mijn meer academische boeken (zoals The Medicine Men – gepubliceerd in 1975) waarin ik 
de nauwe banden tussen de farmaceutische industrie en het medisch establishment had blootgelegd. Meer recentelijk is het GMC 
berucht geworden door zijn buitengewoon eenzijdige verdediging van de overdreven covid-pandemie en het zinloze maar enorm 
gevaarlijke covid-vaccin.

Toen de neppandemie in februari en maart 2020 voor het eerst met enthousiasme werd gepromoot, heb ik de covid-angst 
onmiddellijk een hoax genoemd. De beschikbare cijfers bewezen zonder enige twijfel dat het gevaar van wat duidelijk niet meer 
was dan een omgedoopte jaarlijkse griep enorm was overdreven door mensen die een slechte staat van dienst hadden in het 
beoordelen van de relevante cijfers. In het Verenigd Koninkrijk waren de eigen officiële adviseurs van de regering het met mij eens 
en wezen de covid-19-infectie af als niet gevaarlijker dan de jaarlijkse griep. Hun deskundig advies lijkt te zijn genegeerd ten gunste 
van het advies van een wiskundige met een verschrikkelijke staat van dienst.

Ik schrijf al sinds de jaren zestig over geneesmiddelenbedrijven en medisch bedrog en ik kan medische fraude op een kilometer 
afstand herkennen. Natuurlijk waren de samenzweerders achter het overdreven risico (en ik gebruik het woord samenzweerders 
met opzet) niet blij met mijn beschrijving van het covid-angst zaaien als een hoax (een video die ik maakte werd binnen enkele 
dagen door vele miljoenen gezien) en ik werd snel gedemoniseerd en er werd over mij gelogen in de media. De GMC kon mij mijn 
vergunning niet afnemen omdat hun eigen administratieve regels betekenden dat ik, zoals bij veel artsen, mijn vergunning moest 
opgeven toen ik met pensioen ging. Maar jongere artsen, die nog steeds in de praktijk werken, zouden de volledige toorn van de 
door geneesmiddelenbedrijven gecontroleerde medische wereld voelen.



Neem bijvoorbeeld het geval van Dr. Mohammad Adil, die tot drie jaar geleden een gerespecteerd chirurg was in de NHS. Drie jaar 
geleden bekritiseerde Dr. Adil de lijn van de regering inzake covid, waarop het GMC reageerde door hem zijn licentie te ontnemen – 
wat betekende dat hij niet langer als chirurg of als arts kon werken. Vandaag, na drie jaar werkloosheid, heeft Dr Adil nog steeds 
zijn vergunning niet. De kosten voor hem zijn buitengewoon hoog. En we mogen de kosten voor de NHS niet vergeten. 

Als we bedenken dat hij in die drie jaar 1.000 operaties per jaar had kunnen uitvoeren – geen onwaarschijnlijk aantal – dan 
betekent zijn driejarige verbanning dat 3.000 patiënten niet de operaties hebben gekregen die ze nodig hadden. Ik heb bij twee 
eerdere gelegenheden video’s gemaakt over de situatie van Dr. Adil. Die video’s zijn nog steeds te zien op deze website en op Brand 
New Tube. Ook schreef ik een artikel voor mijn websites waarin ik een hoorzitting waarin zijn verzoek om herplaatsing opnieuw 
werd afgewezen, uitvoerig onder de loep nam. Daarvoor schreef ik een kritisch artikel voor The Spectator over het absurde 
revalidatieproces van het GMC (dat volgens mij minstens gedeeltelijk verantwoordelijk is voor het Britse tekort aan huisartsen) en 
ik heb de rol van het GMC uitvoeriger onderzocht in mijn boek Why and how doctors kill more people than cancer. Na 
verschillende hoorzittingen heeft het GMC nog steeds geweigerd Dr. Adil zijn vergunning terug te geven. Dr. Adil is niet de enige. Ik 
weet van verschillende andere artsen in het Verenigd Koninkrijk van wie de vergunning is ingetrokken omdat ze kritiek hadden op 
het absurde en onverdedigbare covid-beleid.

En precies hetzelfde is over de hele wereld gebeurd, waar vergunningverlenende instanties het wetenschappelijke bewijs hebben 
genegeerd en artsen hebben gestraft die de waarheid met de wereld durfden te delen – meestal op social media. Het is deze 
onwetenschappelijke intimidatie, en de wijdverspreide publiciteit over de gevolgen, die ertoe heeft bijgedragen dat duizenden 
artsen die hun twijfels en angsten delen, hun mond hebben gehouden – bang dat ook zij hun vergunning en hun broodwinning 
zouden verliezen. Een arts zonder praktijkvergunning is even nutteloos als een veger zonder zijn borstels of een taxichauffeur 
zonder taxi. (Het is overigens buitengewoon dat de GMC geen enkele actie lijkt te hebben ondernomen tegen artsen die zich niet 
genoeg om patiënten bekommerden en zich lieten omkopen om te vaccineren met een onnodig en gevaarlijk geneesmiddel. 
Evenmin heeft het artsen gestraft die in staking gingen en een inflatoire loonsverhoging van 35% eisten, en hun patiënten in de 
steek lieten – en daarmee elke morele, ethische en professionele verplichting schonden). Ik wil nu precies laten zien waarom de 
beslissing van het GMC om Dr. Adil zijn vergunning te ontzeggen altijd ongerechtvaardigd was.

Ten eerste is er de kwestie van de vrijheid van meningsuiting. Artikel 19 van het Handvest van de Verenigde Naties stelt duidelijk 
dat “een ieder recht heeft op vrijheid van mening en meningsuiting”. Er is geen codicil dat de rechten van artsen beperkt. De 
beslissing van het GMC is rechtstreeks in strijd met dit fundamentele mensenrecht. Er is aangevoerd dat artsen een speciale 
verantwoordelijkheid hebben vanwege hun positie en opleiding, maar dit versterkt het VN-handvest eerder dan dat het verzwakt. 
Artsen hebben een speciale verantwoordelijkheid om zich uit te spreken als zij menen dat er iets mis is. En natuurlijk kun je net zo 
min een beetje vrije meningsuiting hebben als een vrouw een beetje zwanger kan zijn. 



Je hebt vrije meningsuiting of niet. Zeggen dat een arts het medisch establishment niet mag bekritiseren is even onzinnig als 
zeggen dat een politicus van een oppositiepartij de regering niet mag bekritiseren. De vergunningverlenende instanties die artsen 
hun vergunning hebben afgenomen omdat zij hun mond open deden, zijn ontegenzeggelijk in strijd met het VN-Handvest. Hoe een 
advocaat of een rechter kan rechtvaardigen dat een vergunningverlenende instantie iemand het recht op bescherming van het VN-
Handvest ontzegt, is mij een raadsel. Artsen hebben het recht om hun mening met het publiek te delen en het publiek heeft het 
recht om te beslissen wie het gelooft. Het is overigens vermeldenswaard dat vanaf het begin, in het vroege voorjaar van 2020, de 
artsen die de regering en de geneesmiddelenbedrijven steunen, standvastig hebben geweigerd om in het openbaar te debatteren 
en dat de mainstream media een volledig bevooroordeelde, onevenwichtige eenzijdige lijn hebben gevolgd in de berichtgeving 
over de neppandemie. De BBC, die haar eigen handvest en herhaalde claims van eerlijkheid negeert, heeft zelfs verklaard dat zij 
niemand zou interviewen die de waarde van vaccinatie in twijfel trekt, of ze nu “goed of fout” waren. Ik heb vaak voorstanders van 
vaccins uitgedaagd voor een live, nationaal publiek debat. Niemand heeft het vertrouwen of de moed gehad om de uitdaging aan 
te gaan.

Ten tweede heeft het GMC de veronderstelling dat de regering en het medisch establishment altijd correct en onkritisch moeten 
zijn. Dit is gevaarlijke onzin. Men hoeft niet ver terug te gaan in de geschiedenis om talrijke voorbeelden te vinden van momenten 
waarop de regering en het medisch establishment het volledig bij het verkeerde eind hadden en, als gevolg daarvan, patiënten 
leden totdat artsen de moed hadden om voor de waarheid uit te komen. Toen dr. John Snow chloroform toediende aan Koningin 
Victoria, ontstond er tumult in de medische wereld omdat men vond dat vrouwen tijdens de bevalling geen verdoving mochten 
krijgen. Elektroconvulsietherapie, leukotomieën en het verwijderen van grote stukken van de darm werden allemaal goedgekeurd 
door het medisch establishment, maar later veroordeeld. Het was vanwege het medisch establishment dat amandelen zonder 
goede reden werden verwijderd. Niemand weet hoeveel kinderen daardoor zijn gestorven. Veel onnodige hartoperaties zijn 
uitgevoerd op patiënten vanwege slechte medische praktijken die door het medisch establishment werden bevorderd. Het was 
door slechte medische praktijken die door de medische wereld werden gedoogd of aangemoedigd dat miljoenen patiënten 
verslaafd raakten aan barbituraten en vervolgens aan benzodiazepinen. En ik vraag me af hoeveel van degenen die Dr. Adil hebben 
veroordeeld, weten dat veelgebruikte en eerder goedgekeurde vaccinatieprogramma’s zijn veroordeeld als waardeloos en 
gevaarlijk.

De geschiedenis leert dat het medisch establishment het vaker bij het verkeerde eind heeft gehad dan bij het goede eind, en als het 
GMC artsen verbiedt kritiek te leveren op de regering en het medisch establishment (waarvan bekend is dat zij banden hebben met 
de farmaceutische industrie), zal er nooit iets ten goede veranderen. Als we iets verder teruggaan in de medische geschiedenis, 
komen we personen tegen zoals dr. Semmelweiss, wiens werk aan vrouwen die op de kraamafdeling liggen, de medische praktijk 
heeft veranderd en duizenden, zo niet miljoenen levens heeft gered. Dr. Semmelweiss werd natuurlijk venijnig aangevallen door 
het medisch establishment. In mijn boek Medical Heretics staan nog veel meer voorbeelden. Misschien willen de advocaten van de 
General Medical Council een exemplaar lezen. Het is gemakkelijk verkrijgbaar bij Amazon. 



De onmiskenbare waarheid is dat de geschiedenis laat zien dat het medisch establishment altijd de waarheid heeft onderdrukt en 
winstgevende leugens heeft bevorderd. Er is niets veranderd. Het medisch establishment promoot nog steeds medische 
procedures die niet werken, terwijl het essentiële maar ongemakkelijke waarheden onderdrukt. De fundamentele fout van het 
GMC is volgens mij de veronderstelling dat het trouw moet zijn aan het medisch establishment in plaats van aan het welzijn van 
de patiënten. Ten derde, en dat is misschien nog belangrijker, toont het bewijsmateriaal nu duidelijk aan dat het officiële 
standpunt van het medisch establishment over covid-19 volledig onjuist was. Alles wat het establishment heeft gezegd en gedaan 
was verkeerd en gevaarlijk. De General Medical Council en iedereen die zijn beslissingen steunde leken ervan uit te gaan dat het 
establishment gelijk had. Als ze goed naar het bewijsmateriaal hadden gekeken, zouden ze geweten hebben dat de eigen 
wetenschappelijke adviseurs van de Britse regering al in maart 2020 besloten dat covid geen grote bedreiging vormde. Ze zouden 
hebben geweten dat uit regeringsstatistieken blijkt dat het aantal mensen dat stierf aan covid-19 niet groter was dan het aantal 
dat elk jaar sterft aan griep (een ziekte die op mysterieuze en handige wijze was verdwenen). 

Sterker nog, het aantal sterfgevallen aan wat duidelijk een nieuwe griep was, was in 2020 en 2021 niet groter dan in sommige 
voorgaande jaren. Bovendien is het nu duidelijk dat het absurde beleid van lockdowns, sociale distantiëring en het dragen van 
maskers geen wetenschappelijke basis had, onnodig en gevaarlijk was en deels verantwoordelijk was voor de volkomen 
voorspelbare toename van het aantal sterfgevallen in 2022 en nog enkele jaren zal aanhouden. De PCR-test was nooit bedoeld om 
te worden gebruikt zoals hij was, en het is onomstotelijk bewezen dat hij niet meer waard is dan een muntstuk opgooien. Het is 
duidelijk dat het sluiten van scholen en bedrijven ook volkomen onnodig was en enorme, langdurige schade heeft aangericht. 
Erger nog, het is nu overduidelijk, en algemeen aanvaard door intelligente, goed geïnformeerde artsen en wetenschappers, dat 
het covid-19 vaccin nooit naar behoren is getest, nooit geschikt was voor het doel en het gevaarlijkste en dodelijkste 
farmaceutische product is dat ooit op de markt is gebracht. Grotendeels vanwege banden met de farmaceutische bedrijven 
hebben de regering en het medisch establishment het publiek en de gezondheidswerkers misleid. Al het bewijs voor deze 
beweringen is beschikbaar op mijn website en boeken en in meer dan 300 video’s die ik de afgelopen drie jaar heb gemaakt.

Tot slot is er nog een andere nogal schokkende reden waarom het GMC geen uitspraken had mogen doen over Dr. Adil of andere 
artsen die kritiek hadden op de officiële lijn over covid-19 en het covid-19 vaccin. Het lijkt mij opmerkelijk dat de General Medical 
Council zich zelf behoorlijk onbehoorlijk heeft gedragen. Zijn tuchtmaatregelen moeten nu zeker in twijfel worden getrokken. De 
General Medical Council (naar mijn mening een van de twee grote vijanden van patiënten in het Verenigd Koninkrijk – de andere 
is de British Medical Association) heeft bijna 1.000.000 pond geïnvesteerd in fastfood- en drankbedrijven en, erger nog, heeft 
grote bedragen van de honoraria van artsen geïnvesteerd in geneesmiddelenbedrijven. En een van de bedrijven waarin zij 
aandelen had, was een van de bedrijven die een covid-19 vaccin maken. Hoe kan het GMC het gedrag van artsen met betrekking 
tot covid en covid-spuiten beoordelen als het een gevestigd belang heeft in het financiële succes van vaccinfabrikanten zoals Astra 
Zeneca? Het lijkt mij dat het dat niet kan.



Ik vind dat alle artsen die hun vergunning zijn kwijtgeraakt omdat ze kritiek hadden op de neppandemie en de giftige covid-
prik, onmiddellijk weer in ere moeten worden hersteld, aangezien het GMC duidelijk “besmet” is. Men zou zeker kunnen 
aanvoeren dat het GMC, dat geld heeft geïnvesteerd in de productie van vaccins, een gevestigd belang heeft bij de 
bescherming van de productie van vaccins en daarom geen artsen mag bestraffen wier acties het winstpotentieel hebben 
geschaad van bedrijven waarin het zijn eigen geld heeft geïnvesteerd. Het GMC kan worden vergeleken met een rechter die 
iemand straft voor kritiek op een product waarin hij zelf een financieel belang heeft. Ik zou zelfs willen beweren dat het GMC, 
met zijn enorme leger van overbetaalde en, naar het mij voorkomt, soms arrogante pennenlikkers, zijn rol als beschermer van 
het publiek heeft laten varen en een handhaver van de farmaceutische industrie is geworden. Die artsen, zoals dr. Adil, die de 
wijsheid hadden om in te zien dat de regering en het medisch establishment het bij het verkeerde eind hadden, verdienen lof 
en geen straf. Zij die de moed hadden om zich uit te spreken, verdienen lof en het zijn zij, niet de promotors van een “vaccin” 
dat niet doet wat het belooft te doen, maar dat vele doden en veel ziekte heeft veroorzaakt, die moeten worden geëerd. In 
een vrije en progressieve samenleving mag kritiek op het establishment nooit onderhevig zijn aan censuur. 

Mijn conclusie kan alleen maar zijn dat de General Medical Council ongeschikt is voor zijn doel en onmiddellijk moet worden 
gesloten. Hij is niet geschikt om hondenvergunningen af te geven, en zeker niet uitgerust om de vergunningverlening aan 
artsen te controleren. Hij heeft gefaald in zijn taak: het publiek beschermen, en het lijkt mij dat hij meer in het belang van de 
farmaceutische industrie heeft gehandeld dan in het belang van de patiënten. Ik hoop dat de lezers dit artikel naar hun 
parlementslid en naar de pers sturen en vragen waarom het GMC de afgelopen drie jaar heeft mogen handelen tegen de 
belangen van het publiek in. Ik ben verbannen uit alle mainstream media en alle sociale media, dus plaats links naar dit artikel 
op Facebook, Twitter en al de rest. Ik vermoed dat andere vergunningverlenende instanties over de hele wereld bij onderzoek 
zullen aantonen dat zij hun publiek op soortgelijke wijze in de steek hebben gelaten en ik hoop dat ook zij zullen worden 
onderzocht.
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VAL VAN BABYLON VOORZEGD 

De Heere God gaf koning Nebucadnezar in Babel een droom, waarvan Zijn knecht 
Daniël de uitleg mocht geven. Deze droom was een vergezicht in de tijd. Het was 
een beeld waarin vier machtige wereldrijken werden getoond, door wiens afgoderij 
Satan zich zou laten vereren en aanbidden en de wereld onder Gods’ toelating zou 
regeren. De eer, roem en glorie die Lucifer in de hemelen heeft gezocht maar nooit 
verkreeg, zocht hij door middel van de door hemzelf ingeblazen duivelse cultussen en 
gruwelen van deze vier wereldrijken, die door de eeuwen heen tevens de grootste en 
felste vijanden van het christendom zijn gebleken. Uit liefde en trouw waarschuwt 
God Zijn verkorenen door de woorden van Zijn profeet, dat ze zullen weten waar het 
gevaar, de vijandschap en de dodelijke vervolgingen vandaan zullen komen. Nog 
steeds zeer actueel en van toepassing! Later kreeg de profeet dit beeld bevestigd door 
middel van een nachtgezicht waarin hij vier roofdieren uit een volkerenzee ziet 
opkomen. Deze vier roofdieren zagen op dezelfde wereldrijken zoals vertoond in het 
beeld dat koning Nebucadnezar in zijn droom kreeg te zien. Bij elkaar opgeteld 
hadden deze vier roofdieren zeven koppen, hetgeen we in Openbaringen 13 kunnen 
lezen over het beest uit de zee met de zeven koppen en tien hoornen. De 
goddeloosheid en afgoderij van Babylon, de Meden en Perzen, het Griekse rijk, en het 
Romeinse keizerrijk, werden in 538 AD bij elkaar gevoegd in dat ene beest uit de zee, 
hetgeen een afschijnsel is van het grootste en machtigste wereldrijk wat deze aarde 
ooit heeft gekend, namelijk het vervloekte roomse pausdom dat uit een volkerenzee 
opkwam en waardoor de Satan tot op heden, onder Gods toelating, nog steeds het 
wereldgebeuren regeert en bestuurt. Beide beesten spraken als de draak en wilden als 
God wezen en regeren over dood en leven, over oorlog en vrede, over recht en 
onrecht, over armoede en rijkdom, over ziekten en moderne geneeskunde, en de 
wereldpopulatie beheersbaar houden middels anticonceptiemiddelen, abortus en 
euthanasie. En de draak (de duivel) gaf het beest uit de zee (roomse pausdom) zijn 
kracht, en zijn troon, en grote macht, en het usa-beest uit de aarde was dit beest uit 
de zee ter hulpe. Het boek Daniël is een raamwerk om de Openbaringen aan de 
apostel Johannes nader te kunnen verstaan en te begrijpen. Het was een vreselijke 
list des satans waardoor vele Joden stellig geloven dat de beloofde Messias der 
Schriften nog gaat komen, de moslims de komst van hun Mahdi nog verwachten, en 
vele christenen menen dat de antichrist nog moet komen. Lees en herlees dit artikel 
met uw Bijbeltje ernaast. Ik hoop en bid dat het u enige verheldering mag geven 
inzake de toekomende dingen die in onze gereformeerde gezindte helaas spaar-
zamelijk bepreekt en geleerd worden. Opdat u enig besef mocht verkrijgen van hoe 
dicht we bij het einde zijn gekomen. Haast en spoedt u dan om uws levens wil.   
Wees Gode in alle dingen bevolen, D.J. Kleen

Dit zaagt gij, totdat er een steen afgehouwen werd zonder handen, die sloeg 
dat beeld aan zijn voeten van ijzer en leem, en vermaalde ze (vers 34) 
Daarom hebt gij gezien, dat uit den berg een steen zonder handen afge-
houwen is geworden, die het ijzer, koper, leem, zilver en goud vermaalde; de 
grote God heeft den koning bekend gemaakt, wat hierna geschieden zal; de 
droom nu is gewis, en zijn uitlegging is zeker. Toen viel de koning Nebukad-
nezar op zijn aangezicht, en aanbad Daniël; en hij zeide, dat men hem met 
spijsoffer en liefelijk reukwerk een drankoffer doen zou. De koning ant-
woordde Daniël en zeide: Het is de waarheid, dat uw God een God der goden 
is, en een Heere der koningen, en Die de verborgenheden openbaart, dewijl 
gij deze verborgenheid hebt kunnen openbaren. [Lees verder Dan. 2 : 29-47]

SAMENVATTING EN CONCLUSIE 
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Het Griekse woord voor “hekserij” in vers 20 is pharmakeia. Degenen 
die in deze drugshandel zitten, moeten berouw hebben en zich ervan 
afkeren. Als ze zich niet bekeren, zullen ze het koninkrijk van God niet 
beërven. Dit wordt bevestigd in het boek Openbaring. Openbaring 21:8 
zegt: “Maar de vreesachtigen, en ongelovigen, en de verfoeilijken, en 
moordenaars, en hoereerders, en tovenaars, en afgodendienaars, en 
alle leugenaars, zullen hun deel hebben in de poel die brandt met vuur 
en zwavel: dat is de tweede dood.” Het Griekse woord voor tovenaars 
in vers 8 is “pharmakeus” gedefinieerd als een drogist of gifmenger. Dit 
wordt herhaald in het laatste hoofdstuk van de Bijbel. Openbaring 
22:14-15 zegt: “Zalig zijn zij die zijn geboden doen, dat zij recht hebben 
op de boom des levens, en door de poorten de stad binnengaan. Want 
buiten zijn honden en tovenaars, en hoereerders, en moordenaars, en 
afgodendienaars, en al wie liefheeft en liegt.” Pharmakeia maakt deel 
uit van Babylon. Dit is wat de Bijbel voorspelt dat Babylon zou 
gebruiken om alle naties te misleiden. Je hoeft niet bedrogen te 
worden. Er is geen manier om aan het einde der tijden deel uit te 
maken van Gods ware volk en verbonden te zijn met dit systeem van 
het toedienen van giftige medicijnen die de geest manipuleren en 
verwarren. Dit komt van Satan zelf. Je hebt het bewijs gezien. Het is 
een kapot en giftig systeem, Gaat uit van haar, Mijn volk, opdat gij aan 
haar zonden geen gemeenschap hebt, en opdat gij van haar plagen niet 
ontvangt… is Gods oprechte pleidooi.    [bron vermelding]

VOORZEGGING VAN BABYLONS GROTE VAL

Openbaringen 18 vers 1-10 : En na dezen zag ik een anderen 
engel afkomen uit den hemel, hebbende grote macht, en de 
aarde is verlicht geworden van zijn heerlijkheid. En hij riep 
zeer krachtig met een grote stem, zeggende: Zij is gevallen, 
zij is gevallen, het grote Babylon, en is geworden een 
woonstede der duivelen, en een bewaarplaats van alle 
onreine geesten, en een bewaarplaats van alle onrein en 
hatelijk gevogelte; dewijl uit den wijn des toorns harer 
hoererij alle volken gedronken hebben, en de koningen der 
aarde met haar gehoereerd hebben, en de kooplieden der 
aarde rijk zijn geworden uit de kracht harer weelde.

En ik hoorde een andere stem uit den hemel, zeggende: Gaat 
uit van haar, Mijn volk, opdat gij aan haar zonden geen 
gemeenschap hebt, en opdat gij van haar plagen niet 
ontvangt. Want haar zonden zijn de ene op de andere 
gevolgd tot den hemel toe, en God is harer ongerechtigheden 
gedachtig geworden. Vergeldt haar, gelijk als zij ulieden 
vergolden heeft, en verdubbelt haar dubbel, naar haar 
werken; in den drinkbeker, waarin zij geschonken heeft, 
schenkt haar dubbel.

Zoveel als zij zichzelf verheerlijkt heeft, en weelde gehad 
heeft, zo grote pijniging en rouw doet haar aan; want zij zegt 
in haar hart: Ik zit als een koningin, en ben geen weduwe, en 
zal geen rouw zien. Daarom zullen haar plagen op een dag 
komen, namelijk dood, en rouw, en honger, en zij zal met 
vuur verbrand worden; want sterk is de Heere God, Die haar 
oordeelt. En de koningen der aarde, die met haar gehoereerd 
en weelde gehad hebben, zullen haar bewenen, en rouw over 
haar bedrijven, wanneer zij den rook haar brands zullen 
zien; van verre staande uit vreze van haar pijniging, 
zeggende: Wee, wee, de grote stad Babylon, de sterke stad, 
want uw oordeel is in een ure gekomen. 
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Afbeelding met tekst, Lettertype, nummer, lijn

Automatisch gegenereerde beschrijving

Openbaringen 18 vers 11-24 : En de kooplieden der aarde zullen wenen en rouw maken over haar, omdat niemand hun waren meer koopt; 
waren van goud, en van zilver, en van kostelijk gesteente, en van paarlen, en van fijn lijnwaad, en van purper, en van zijde, en van 
scharlaken; en allerlei welriekend hout, en allerlei ivoren vaten, en allerlei vaten van het kostelijkste hout, en van koper, en van ijzer, en 
van marmersteen; en kaneel, en reukwerk, en welriekende zalf, en wierook, en wijn, en olie, en meelbloem, en tarwe, en lastbeesten, en 
schapen; en van paarden, en van koetswagens, en van lichamen, en de zielen der mensen. En de vrucht der begeerlijkheid uwer ziel is van 
u weggegaan; en al wat lekker en wat heerlijk was, is van u weggegaan; en gij zult hetzelve niet meer vinden. De kooplieden dezer 
dingen, die rijk geworden waren van haar, zullen van verre staan uit vreze van haar pijniging, wenende en rouw makende; en zeggende: 
Wee, wee, de grote stad, die bekleed was met fijn lijnwaad, en purper, en scharlaken, en versierd met goud, en met kostelijk gesteente, en 
met paarlen; want in een ure is zo grote rijkdom verwoest.

En alle stuurlieden, en al het volk op de schepen, en bootsgezellen, en allen, die ter zee handelen, stonden van verre; en riepen, ziende den 
rook van haar brand, en zeggende: Wat stad was deze grote stad gelijk? En zij wierpen stof op hun hoofden, en riepen, wenende en rouw 
bedrijvende, zeggende: Wee, wee, de grote stad, in dewelke allen, die schepen in de zee hadden, van haar kostelijkheid rijk geworden zijn; 
want zij is in een ure verwoest geworden. Bedrijft vreugde over haar, gij hemel, en gij heilige apostelen, en gij profeten, want God heeft 
uw oordeel aan haar geoordeeld. En een sterke engel hief een steen op als een groten molensteen, en wierp dien in de zee, zeggende: Aldus 
zal de grote stad Babylon met geweld geworpen worden, en zal niet meer gevonden worden. En de stem der citerspelers, en der zangers, 
en der fluiters, en der bazuinblazers, zal niet meer in u gehoord worden; en geen kunstenaar van enige kunst zal meer in u gevonden 
worden; en geen geluid des molens zal in u meer gehoord worden. En het licht der kaars zal in u niet meer schijnen; en de stem eens 
bruidegoms en ener bruid zal in u niet meer gehoord worden; want uw kooplieden waren de groten der aarde, want door uw toverij zijn 
alle volken verleid geweest. En in dezelve is gevonden het bloed der profeten en der heiligen, en al dergenen, die gedood zijn op de aarde. 
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